
Title (en)
Electrical connection device, application and method of use

Title (de)
Elektrische Anschlussvorrichtung, Anwendung und Einsatzverfahren

Title (fr)
Dispositif de connexion électrique, application et procédé d'utilisation

Publication
EP 2034559 A1 20090311 (FR)

Application
EP 08290722 A 20080724

Priority
FR 0706333 A 20070910

Abstract (en)
The device has a piece e.g. folded and cut metallic blank, surrounding or contributing to surround an electrical conductor (C) in a clamping manner,
where the piece takes the form of an U bolt presenting of lateral wings extending from a central base in directions parallel to a common direction.
The central base connects the wings by extending a direction transversal to the common direction. The wings define two hooks in which the
electrical conductor is inserted, where the hooks have respective openings oriented in opposite directions.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de connexion électrique propre à se raccorder à un conducteur électrique (C) sans interruption physique de ce
dernier, ce dispositif comprenant une pièce (1) enserrant ou contribuant à enserrer le conducteur à la manière d'une pince. Selon l'invention, la
pièce (1) prend la forme d'un étrier présentant deux ailes latérales (11, 12) s'étendant, dans des directions parallèles à une direction commune, à
partir d'une base centrale (13) qui les relie, les ailes (11, 12) définissant des crochets (111, 121) respectifs, s'ouvrant dans des directions opposées,
et dans chacun desquels le conducteur électrique (C) peut être inséré.
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